
Nie  wspominajcie  wydarzeń
minionych
Chyba  wszyscy  chętnie  wspominamy  miłe  wydarzenia  z
przeszłości. Oby ich było jak najwięcej. Pokrzepiamy się tymi
wspomnieniami  szczególnie  w  chwilach  trudnych.  Gorzej,  gdy
wspomnienia  te  dotyczą  zdarzeń  przykrych,  o  których
wolelibyśmy zapomnieć. Niestety właśnie te wspomnienia często
same  cisną  się  do  głowy,  budzą  nas  w  środku  nocy,  nie
pozwalają  zasnąć,  z  ich  powodu  nie  potrafimy  normalnie
funkcjonować. Dotyczą chybionych decyzji, pomyłek życiowych,
popełnionych  grzechów.  Nie  potrafimy  się  od  tych  myśli,
wspomnień  uwolnić,  one  nas  prześladują,  mącą  nasz  pokój
wewnętrzny. Nie potrafimy się od nich uwolnić. Prorok Izajasz,
który  dzisiaj  mówi  do  nas:  Nie  wspominajcie,  nie
roztrząsajcie…  pragnie  zwrócić  nasze  serca  ku  przyszłości,
chce nas uwolnić od złych wspomnień. Chce człowieka otworzyć
na  rzeczy  nowe,  i  na  Boga,  który  jako  jedyny  potrafi
przekreślić ludzkie przestępstwa i puścić w niepamięć grzechy
człowieka. Tylko Bóg potrafi uwolnić człowieka od jego nawet
najbardziej koszmarnej przeszłości. Tak wielu doświadczyło już
tej łaski uwolnienia od złych wspomnień w dobrze przeżytej
spowiedzi świętej. Rekolekcje to możliwość oczyszczenia życia
od złych wspomnień, szansa otwarcia się na przyszłość, na to
co nowe.
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